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(1 Tes 4: 13-18 )  ..."Căci însuş Domnul,cu un strigăt,cu glasul unui arhanghel şi cu trîmbiţa lui 
Dumnezeu, se va pogorî din cer,şi întîi vor învia cei morţi în  Cristos; Apoi, noi cei 
vii, cari vom fi rămas, vom fi răpiţi toţi împreună cu ei, în nori, ca să întîmpinăm pe 

Domnul în văzduh ; şi astfel vom fi  totdeauna cu Domnul."... 
                  

 Ascultaţi ce are de spus Profetul lui Dumnezeu ,despre aceasta :   
                  

       Răpirea este descoperirea pentru Biserica"Mireasă".Este descoperit pentru ea,  descoperirea că, Adevărata  Mireasă a  lui 
Cristos, va aştepta  după acea descoperire a răpirii.  Acum, aceasta este o descoperire, pentru că credinţa este o descoperire, (Evr 11:1 ) 
Tu nu poţi avea o descoperire fără să fie credinţă. Credinţa este o descoperire, pentru că este ceva ce ţi s-a descoperit ţie. Credinţa este o 
descoperire  Credinţa este ceva ce  ţi-a fost descoperit  ţie, cum a  fost pentru  Avraam, care a crezut  şi  chiamă  lucrurile care nu 
sînt, ca şi cum ar fi.  (Rom.4:13-21). Aceea este credinţa, este descoperirea lui Dumnezeu. Biserica este zidită pe DESCOPERIRE, 
întregul trup (Mat.16:13-19; Gal1:11-12) 
    *   Noua naştere este Cristos, descoperirea. Dumnezeu ţi-a descoperit această mare taină, şi aceasta este noua naştere. Acum, ce 
vei face  tu cînd vei lua toate acestea înpreună, unde descoperirea este toată în perfectă armonie, şi Dumnezeu Îşi exprimă prin ea 
Cuvîntul Său prin aceleaş fapte, acelaş lucru care L-a făcut El, făcînd Cuvîntul  manifest? Oh, dacă  Biserica doar şi-ar cunoaşte 
poziţia.  Este singura cale.  Atunci, răpirea va porni cînd se se va cunoaşte ce este.  
    *  Timpul este la-ndemînă. Nu aşteptaţi mai mult. Vedeţi, cum ai putea să ştii că răpirea nu este acum? Primul lucru pe care-l vei 
afla este că s-a întîmplat, unul va dispărea de aici, unul de dincolo. Va fi dusă mai înainte ca tu să ştii, şi tu ....judecata va lovi lumea. 
       Tu zici,:"M-am gîndit asta..." " Acum e prea tîrziu".Aminteşteţi ei nu au ştiut pînă în ziua cînd au intrat încorabie, şi atunci era 
prea tîrziu (Mat 24:37-42).  Feciora neînţeleaptă nu a ştiut pînă cînd s-a întors şi a văzut că  fecioara  înţeleaptă era dusă. Atunci  ea  
a rămas  pentru  perioada  necazului  (Mat 25:1-13). 
    *  Aceasta este felul cum sînt lucrurile lui Dumnezeu.  După ce tu te încrezi în  El, şi-L urmăreşti  făcînd  multe şi minunate  
lucruri,  totul  devine ca şi o rutină (obişnuinţă). Şi aceasta este condiţia în care eu cred că va fi Biserica chiar în timpul dinaintea 
venirii Domnului. Deci Răpirea va merge exact în felul acesta. Va fi o rutină (obişnuinţă)  urmărind  (înplinind)  Scripturile şi 
planul lui Dumnezeu. 
     * Noi dorim să primim harul răpirii. Noi dorim să fim capabili cînd acele tunete misterioase vor tuna acolo afară, şi Biserica va fi 
luată sus noi dorim să fim gata pentru a primi aceea, Doamne. Acordă aceasta. Încearcă-ne, Doamne, prin Cuvîntul Tău. Lasă-ne să 
privim în El, şi dacă vedem că am greşit..... 
    *  Şi tu vorbeşti despre o Biserică pentru harul Răpirii, va venii la împlinire cînd vom putea lăsa jos (abandona) tradiţiile noastre, 
să uităm lucrurile denominaţionale, şi să venim înapoi la lucrurile de bază ale Cuvîntului lui Dumnezeu. 
       Şapte tunete ale descoperirii.....(Ap. 10:1-4)    El  poate să arate  Miresei  cum  să  se  pregătească  pentru marea  luptă a 
mutării.       Acum haideţi să aflăm simbolurile.  Noi am aflat ce sînt tunetele.Aceea este perfect; noi ştim aceasta.Vedeţi? Tunetul 
a  fost  Vocea Lui Dumnezeu  la  deschiderea  unei  Peceţi. (*cînd o pecete a fost deshisă )  
     *   Este acum timpul ? Este toată taina acum terminată? A sunat peste tot ?  Este cu adevărat acele şapte tunete, fixînd  să 
exprime afară ceva ce aduce pentru  micul  grup ce  l-a  strîns  El  laolaltă să primească credinţa de răpire, ca să meargă  în răpire 
atunci cînd va veni El; . căci noi vom fi schimbaţi la fel de repede, cum vor veni  Îngerii  aceia..."..într-o clipă, într-o clipeală, din 
ochi, la cea din  urmă  trîmbiţă. Trîmbiţa  va suna, morţii  vor învia  nesupuşi  putrezirii, şi  noi  vom  fi  schimbaţi"...(1 
Cor.15:52) şi..".vom fi  răpiţi  toţi  împreună  cu  ei  în  nori  ca  să   întîmpinăm pe Domnul în văzduh; şi astfel vom fi 
totdeauna cu Domnul".(1 Tes.4:17)       Rugăciunea mea este : Doamne, dacă va fi aşa, eu nu ştiu Doamne; eu doar o  spun  
bisericii .Dacă este aşa, Doamne, pregăteşte-ne  inimile. Fă-ne să fim gata, Doamne, pentru acea oră măreaţă, la care toată istoria 
timpului, şi toţi profeţii şi înţelepţii, au privit la acel timp. 
     * Şi la sfîrşitul epocii penticostale, noi ar trebui să primim, după cum spune cuvîntul, şi după  cum  Dumnezeu  mă  ajută  să  
vă  arăt  în această seară, că noi  trebuie să  primim  un  mesager, care  va  lua  toate  lucrurile  piedute  şi  încîlcite, şi  va  
descoperi  toată  taina  lui   Dumnezeu pentru răpirea Bisericii.(Mal.4:5-6;   Ap.10:7). 
       Şi atunci vin înainte şapte tunete misterioase care nici măcar nu sînt scrise deloc. Corect. Şi eu cred că prin acele şapte tunete 
se va  descoperi în zilele din urmă felul cum se strînge Mireasa laolaltă pentru a primi  credinţa de răpire; pentru că cu ceea ce avem 
acum, noi acum ,nu putem să o facem. Este ceva cu care noi va trebui să păşim mai departe; noi  abia dacă avem credinţă  penru  
vindecare Divină.  Noi trebuie să avem suficientă credinţă ca să fim schimbaţi  întru-un moment şi traşi  sus de pe acest  pămînt, şi  
noi  vom  afla  aceasta după un timp, cu  voia Domnului, găsim unde este scris. 
     *  Şi Tată, atît de multe lucruri se pot spune chiar aici; poate că biserica nu va înţelege. Dar eu mă rog ca Tu să le dai aşa o 
dorinţă pentru  aceasta, ca ei să vină să vadă că noi sîntem la sfîrşitul timpului, la epoca asronautului. 
       Eu mă rog, Tată, ca ei să-şi dea seama că nu este a încerca să condamn ceea ce au ei ; ci este numai  încercarea  de a le da mai 
mult din harul răpirii. Pentru că ceasul va veni cînd noi va trebui să avem puterea răpirii, nu numai să vindecăm trupul, dar să-l 
schimbăm într-o clipă  la clipeala ochiului. Cristos va fi aşa de real  în acele  trupuri, încît  El  poate să-l schimbe  prin  măreaţa  
Sa  moarte şi ceea  ce El a  cumpărat. Fie ca  ei să  ia  aceasta astăzi, acest Semn, despre  care am  vorbit  seara  trecută , să-L  
ţină  înaintea  lor, şi  să  păşescă  în acest Astronaut (acordă aceasta Tată), unde viziuni, puteri, şi lumi de dincolo, stiute, şi, o  
Dumnezeule, unde  toate marile  mistere ale lui  Dumnezeu, sînt desfăşurate în acele Şapte Tunete, şi făcute cunoscute omului . 
Acordă aceasta, Tată. 



     *  Şi eu mă uit după un timp de spărtură înainte a Duhului lui Dumnezeu în aceste zile din urmă în care noi trăim, pentru o altă 
răbufnire a duhului Sfînt in Biserică pentru credinţa de răpire, tocmai înainte de a veni. Şi totul se aşează direct în ordine pentru 
aceasta. Si eu cred că noi sîntem acum la timpul cînd Cuvîntul trebuie să fie predominant. Eu cred că este timpul să lăsăm deoparte 
crezurile noastre şi gîndurile  noastre, şi să ne întoarcem la Cuvînt.... 
      * El a hotărît ca aceste lucruri să fie, şi El trebuie să trimită aceasta. Primul lucru care se întîmplă  cînd El  începe să coboare 
din ceruri este un strigăt (1Tes.4:13-18). Ce este aceasta? Este un mesaj pentru a strînge oamenii laolaltă. Un mesaj vine înainte prima 
dată, Pîinea Vie a Vieţii adunînd înainte Mireasa (Ioan.6:51). Acum, " timpul  pregătirii  lămpii, Ridicaţi-vă  şi  pregătiţi-vă  
lămpile " (Mat.25:1-13). Care strajă  a fost aceasta? A şaptea, nu a şasea, a şaptea. "Iată vine Mirele. Sculaţi-vă  şi  pregătiţi-vă  
lămppile". Şi  ele  au  făcut-o.  Cîteva au găsit că nu au ulei în lampă.Vedeţi ? Dar este timpul de pregătire a lămpilor. Este timpul 
Maleahi 4 cînd tu vii....Este  Luca 17.  Toate  acele profeţii care se pot pune perfect în ordine pentru aceste zile în Scripturi, le 
vedem trăind chiar acum. 
       Primul  lucru este un strigăt, şi apoi o voce, şi apoi o trompetă. Strigăt, un  mesager  pregătind  poporul...  A doua, este o 
voce a învierii. Aceeaşi voce, care, o voce puternică în  Ioan.11: 38-44  care l-a chemat pe  Lazăr din mormînt.  Adunînd  Mireasa  
împreună, apoi învierea  morţilor, ca să fim luaţi împreună.  Acum, priviţi cele trei lucruri luînd loc. 
       Şi apoi ce urmează?  o trompetă. O strigare, o voce, o trompetă. Acum, al treilea lucru este o trompetă, care întotdeauna la 
Sărbătoarea Trompetelor cheamă oamenii la sărbătoare; şi aceea va fi cina  Miresei, cina Mielului cu Mireasa în cer  ( Mat.26: 26-30 
) 
        Din nou: Vedeţi, prima dată vine înainte Mesajul Lui chemînd Mireasa împreună. Următorul lucru este învierea Miresei 
adormite, cei ce au murit în celelalte epoci trecute. (Cor.15: 51-58 ). Sînt prinşi înpreună, şi trompeta, sărbătoarea în rai în ceruri. De 
ce, acesta este lucrul ce are loc, prieteni. 
         Noi sîntem tocmai acolo gata acum. Singurul lucru,  biserica  scoasă  afară şi  întinsă  la  soare  pentru  coacere  
(maturizare). Marea  combină va veni după o vreme. Pleava va fi arsă, paiele, dar grîul va fi adunat în hambare. (Mat.13: 24-30. 
36-43). 
       * Oh, şi îmi amintesc cînd El alunecînd jos acolo în acea mare Lumină, stînd acolo jos la rîu, 1933, in Iunie , cînd A zis:   
"Aşa cum Ioan Botezătorul a fost trimis ca premergător a primei veniri a lui Cristos, Eu te trimit cu un mesej pentru lume ca 
premergător la cea de a doua venire a lui Cristos". Şi în jurul lumii a plecat, cînd focurile trezirii au fost ridicate timp de cinsprezece 
ani aproape pe fiecare munte...... Vindecarea divină dealungul naţiunii, şi puterea, şi restaurarea....Şi acum, eu cred că  ea  este gata 
să  atingă  punctul  culminant  acolo  să  aducă  înainte  o  credinţă  care va răpi Biserica în glorie, (acesta este adevărul), şi ea 
se odihneşte pe Mesaj. Noi  sîntem  chiar  la  timpul sfîrşitului. Noi am vorbit despre aceasta şi toate, dar lucrul s-a mutat deasupra 
noastră acum. Ascultaţi-le. Da domnule. Aici e unul. Corect. 
     *   Eu cu adevărat cred, că înainte ca biserica să aibe răpirea, trebuie să aibe credinţa de răpire.  Noi nu avem nici măcar 
credinţa penru vindecare Divină, lăsînd laoparte credinţa de răpire. Trebuie să avem o credinţă care ne va schimba şi învia trupurile 
acestea, şi să fie luate. Eu cred că este o biserică pe drumul ei în seara aceasta, o putere a viului  Dumnezeu, prin care oamenii vor 
vorbi Cuvîntul aici şi acolo, şi va lovi ca fulgerul. Şi biserica vine afară,  nu o psihologie, nu ceva pus aici,  făcuţi - credincioşi 
(credincioşi prefăcuţi), ci real, adevărat,  veritabil, original, uns cu  Duhul Sfînt, chemarea bisericii afară prin Duhul Sfînt. 
     *  Tot ce avem nevoie pentru călătoria pămîntească: vindecare Divină, puterea lui Dumnezeu, şi toate aceste lucruri sînt în 
fiecare individ care a primit botezul cu Duhul Sfînt, şi cu care este sădit în Cristos. Aleluia!. Botezul cu Duhul Sfînt, da domnule, şi 
tot ce ai nevoie pentru călătoria pe acest pămînt, chiar şi credinţa de răpire, sînt chiar în tine atunci. Nu o puteţi suporta? Este 
adevărul. Răpirea este în noi acum. Eu voi dovedi cu Evanghelia. "Şi pe aceia pe care i-a hotărît mai dinainte, i-a şi chemat, şi pe 
aceia care i-a chemat, i-a şi socotit neprihăniţi iar pe aceia pe care i-a socotit neprihăniţi, i-a şi proslăvit." Aleluia!. Deci în cer azi 
sîntem glorificaţi în Prezenţa lui Dumnezeu chiar acum. ( Rom.8:30 ) 
      *   Moise avea Cuvîntul. Tot ceea ce  avea el  nevoie era  Cuvîntul. Aceea  este tot  ce  aveţi  nevoie şi astăzi. Nu este un 
crez de la ceva biserică. Voi nu aveţi nevoie de o denominaţiune să vă acopere. Voi aveţi nevoie de  Cuvînt  să  aducă răpirea cu El. 
Voi nu aveţi nevoie de ceva crez. Voi nu aveţi  nevoie de  ceva  istorie  lungă  de  la ceva  şcoală, să  facă  vindecarea în această  
dimineaţă.  VOI  TREBUIE  SĂ  ACCEPTAŢI   CUVÎNTUL ; Acesta o va face. 
         Dar Biserica viului Dumnezeu, Mireasa, se mişcă doar la fel.  Şi  Ea va merge  în  Răpire prin Cuvînt. (Aceea este corect).  
Cuvîntul şi Cuvîntul  vor  merge chiar  împreună.  Dacă noi  sîntem o parte din Cristos, parte din El, noi  trebuie să  fim  
Cuvîntul Lui, pentru  că  El este CUVÎNTUL . Aceea-i adevărat.  Da domnule.  
      *  Aşa după cum ştim acum, aşa cum un om m-a întrebat, cîteva minute mai înainte, despre venire şi despre răpire.  Noi ştim  
că  trăim  la capătul timpului. Timpul Răpirii este l-andemînă. Şi noi căutăm după credinţa de răpire, care poate să tragă  bisericile  
împreună şi să dea ceva putere supranaturală care poate să  schimbe aceste trupuri  în care trăim noi acum. Noi  vedem  un  
Dumnezeu  care  poate să ridice  morţii de pe podea, sau din curte, şi îi aduce din nou la viaţă, şi îi înfăţişează înaintea noastră. Cînd 
vedem un Dumnezeu care poate lua un cancer care mănîncă un om, pînă la umbră, şi îl ridică la un bărbat puternic şi sănătos, aceea ar 
trebui să dea credinţă de răpire oamenilor. Atunci cînd acea Lumină va strălucii din cer, şi trompeta va răsuna, Trupul lui Cristos va fi 
strîns repede laolaltă, şi schimbat într-un moment şi luat la ceruri ( în rai ).       
      * Dar, păcatul este acela care vă îndepărtează pe voi de la aceste lucruri pe care voi trebuie să le aveţi.  Păcatul este  cel ce ţine 
biserica  de la condiţia răpirii, tot timpul. Este păcatul, nu clădirea, nu biserica, ci păcatul care este în biserică. 
      *  Ce face el trupurilor noastre  muritoare?  Ne  schimbă  opiniile noastre, schimbă  noţiunile noastre, ne poziţionează  
afecţiunile  asupra unor lucruri care sînt deasupra. ( Col.3:1-4), şi fumatul, băutul, jocurile, lucrurile pe care obişnuiai să le faci, sînt 
moarte. Ele sînt dedesupt, şi tu eşti reînoit, şi această putere înoitoare aduce deja,  trupurile voastre în condiţia de răpire. 
      * Nu sîntem noi bucuroşi ? Nu avem să ne îngrijorăm pentru nimic, pentru nici un lucru. Sîntem ancoraţi în Cristos, poziţionaţi 
în locurile cereşti, prinşi în harul răpirii chiar acum, stînd în Prezenţa Lui, în locurile cereşti, în Cristos Isus ( Ef.2: 6 ).  Moartea 
însăşi nu ne poate atinge ancoraţi departe, nimic nu ne poate deranja, pur şi simplu asiguraţi şi aşteptînd venirea Lui.  Şi  noi  sîntem  
recunoscători  pentru  aceasta. 
      *  Acesta este motivul pentru care eu cred că atunci cînd acea Mireasă este chemată afară şi aleasă şi pusă în Cartea Vieţii, 
acolo va veni un sunet din cer care va aduce aşa un botez al Duhului Sfînt în acea Mireasă, încît va lua de pe pămînt Mireasa, în harul 
răpirii. Dumnezeu a promis aceasta. 
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